



K-LINK International Sdn. Bhd. (496046-H)
康立全球有限公司 (AJL 931316)

WISMA K-LINK
45, Jalan Kuchai Maju 2,
Off Jalan Kuchai Lama,
58200 Kuala Lumpur, Malaysia.
Tel: +603-7948 2333
Fax: +603-7948 2338
E-mail: info@k-link.com
Website: www.k-link.com

Date : 31st January 2024

To : K-LINK International Stockists, Mobile Stockists and Distributors

Subject : **Office Operation Hours During Chinese New Year (CNY) Celebration**

In conjunction of the Chinese New Year celebration, K-LINK International headquarters will be closed from 9 February 2024 (Friday, 2pm onwards) until 12 February 2024 (Monday). The company will recommence for business on 13 February 2024 (Tuesday).

Following that, the last day for the delivery of goods to all Stockists (West Malaysia and East Malaysia) will be on 7th February 2024 (Wednesday). Delivery service to all stockists (West Malaysia and East Malaysia) will recommence from 13 February 2024 (Tuesday) onwards.

In conjunction with that, the Company would also like to take this opportunity to wish all Stockist, Mobile Stockist and distributors - 'Happy Chinese New Year & Gong Xi Fa Cai'.

Tarikh : 31hb Januari 2024

Kepada: Stokis, Stokis Mobil dan Pengedar K-LINK International

Subjek : **Waktu Operasi Ibu Pejabat Sempena Sambutan Tahun Baru Cina**

Sempena sambutan Tahun Baru Cina, Ibu Pejabat K-LINK International akan ditutup pada 9hb Februari 2024 (Jumaat, selepas pukul 2 petang) sehingga 12hb Februari 2024 (Isnin). Ibu Pejabat akan dibuka semula pada 13hb Februari 2024 (Selasa).

Sehubungan itu, tarikh akhir penghantaran stok kepada semua stokis (Semenanjung Malaysia dan Malaysia Timur) adalah pada 7hb Februari 2024 (Rabu). Perkhimatan penghantaran akan bersambung semula pada 13hb Februari 2024 (Selasa).

Sempena dengan ini, Pihak Syarikat juga ingin mengambil kesempatan ini untuk mengucapkan 'Selamat Tahun Baru Cina dan Gong Xi Fa Cai' kepada semua Stokis, Stokis Mobil dan Pengedar .

日期 : 2024 年 1 月 31 日

诚致 : 康立存货商, 流动存货商及直销商

通告 : **康立全球总部新春佳节的运作时间**

为了欢庆农历新年, 康立全球总部及分公司将于 2024 年 2 月 9 日 (星期五, 下午 2 点之后) 至 2024 年 2 月 12 日 (星期一) 休业庆祝农历新年, 康立总部及分公司将于 2024 年 2 月 13 日 (星期二) 正式开工。

有鉴于此, 康立全球在此通知最后运输服务给全马 (东马和西马) 的存货商日期为 2024 年 2 月 7 日 (星期三)。所有的运输服务将于 2024 年 2 月 13 日 (星期二) 起恢复运作。

康立全球有限公司也藉此机会恭祝所有康立存货商, 流动存货商及直销商“农历新年快乐, 恭喜发财”。

敬请垂注。谢谢。

Henry Goh
Operation Manager